
Протокол № 1 

засідання Ради роботодавців 

Сумського державного педагогічного університету  

імені А.С. Макаренка 

02 лютого 2022 року 

 

Присутні: Білокобильська Л.Б. – директор Лебединського педагогічного 

коледжу імені А.С. Макаренка; Бондар С.О. – суддя Сумського окружного 

адміністративного суду, кандидат юридичних наук, заслужений юрист України; 

Борисенко Т.Д. – директор навчально-виховного комплексу: «Загальноосвітня 

школа І ступеня-дошкільний навчальний заклад № 11 «Журавонька» Сумської 

міської ради; Гончаренко В.М. – директор класичної гімназії Сумської міської 

ради; Домінас В.М. – директор центральної клінічної лікарні Сумської міської 

ради; Есманов О.М. – начальник відділу контролю у галузі освіти, науки, спорту 

та інформації Управління Північно-Східного офісу Держаудитслужби в 

Сумській області; Заєць В.В. – засновник ТОВ «Гуала-Клоджерс Україна»; 

Кіселар Ф.Ф. – директор обласного ліцею-інтернату спортивного профілю 

«Барса»; Мартиненко С.О. – заступник начальника управління виробничої 

сфери, екології та енергозбереження, начальник відділу екології, 

енергозбереження та розрахунків за енергоносії Сумської міської ради; 

Мотречко В.В. -   заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради; Сущенко О.М. – директор Сумського обласного центру 

комплексної реабілітації для дітей та осіб з інвалідністю; Юдін М.М. – директор 

Сумського обласного академічного театру драми та музичної комедії ім. 

М.С.Щепкіна; Тихенко Л.В. – директор обласного центру позашкільної освіти  та 

роботи з талановитою молоддю; Шевченко А.М. – керівник апарату Зарічного 

районного суду м. Суми; Христій Ю.Г. – директор державного професійно-

технічного закладу «Білопільське вище професійне училище».             

Запрошені: Лянной Ю.О. – ректор Університету; Пшенична Л.В. – перший 

проректор Університету; стейкхолдери  та гаранти  

освітніх програм, члени студентського самоврядування. 

Засідання проведено у відео режимі  на платформі ZOOM. 

 

Порядок денний: 

1. Про підсумки роботи Ради роботодавців у 2021 році та затвердження 

Плану роботи Ради роботодавців на 2022 рік. 

Лариса Тихенко, 

голова Ради роботодавців. 



2. Про роботу Університету щодо академічної мобільності учасників 

освітнього процесу. 

                                                                                Юрій Лянной, 

                                                                                  Ректор Університету. 

 

3. Про хід акредитації освітніх програм здобувачів І.ІІ та ІІІ рівнів вищої 

освіти. 

                                                             Любов Пшенична, гаранти освітніх  

                                                              та   освітньо-наукових програм. 

4. Різне. 

  

По першому питанню 

СЛУХАЛИ: голову Ради роботодавців, яка повідомила членів Ради про 

роботу, яка була проведена протягом 2021 року. Особливу увагу було 

приділено участі членів Ради роботодавців у формуванні та перегляді освітніх 

та освітньо-наукових програм, які були започатковані, винесені на акредитацію, 

удосконалювалися у зв’язку з вимогами ринку праці. 

Лариса Тихенко констатувала, що велика робота була проведена 

експертними радами стейкхолдерів, адже вони створені  з урахуванням 

специфіки підготовки фахівця не тільки на кафедрі, а і за відповідною 

освітньою чи освітньо-науковою програмою та відмітила їх професіоналізм, 

бажання допомогти у вирішення формування компетентностей та багато із 

членів експертних рад стейкхолдерів активно долучилися до читання лекцій, 

проведення семінарських, лабораторних та практичних занять, проведення 

виробничої і навчальної практик, підсумкової атестації. 

Робота Ради роботодавців у 2021 році була спланована та проведена у 

відповідності до Плану роботи, але як завжди життя вносить свої корективи, 

тому члени Ради долучалися до всіх заходів, які проводилися в Університеті та 

запрошували учасників освітнього процесу до себе на різноманітні реальні та 

віртуальні екскурсії, святкові заходи, на допомогу у організації індивідуального 

навчання (у випадках відсутності основного працівника) та дуальної освіти. 

Сьогодні можна константувати, що всі ми відмінно справилися з роботою 

не залежно від того, що в основному вона проводилася у формі он-лайн. 

Щиро дякую кожному члену Ради за співпрацю та сподіваюся і в 

подальшому ми будемо активно допомагати Університету у його розвитку. 

Також Лариса Володимирівна запропонувала переглянути 

запропонований План роботи Ради роботодавців на 2022 рік, внести можливі 

корективи та   затвердити. 



ВИСТУПИЛИ: Білокобильська Л.Б., Христій Ю.Г., які визнали роботу 

Ради роботодавців у 2021 році задовільною та запропонували затвердити 

запропонований план роботи на 2022 рік. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За» - одноголосно, «Проти» - немає, «Утрималися» - 

немає. 

УХВАЛИЛИ: 1. Вважати роботу Ради роботодавців у 2021 році 

«задовільною», 

2. Затвердити План роботи Ради роботодавців на 2022 рік. 

По другому питанню 

СЛУХАЛИ: ректора Сумського державного педагогічного університету 

імені А.С. Макаренка Юрія Лянного про роботу Університету щодо академічної 

мобільності учасників освітнього процесу, який надав вичерпну інформацію 

щодо участі кафедр та окремих науково-педагогічних працівників у заходах з 

академічної мобільності, як внутрішньої, так і зовнішньої, її підсумках у 2021 

році та завданнях на 2022 рік, адже це відноситься до цільових показників 

розвитку Університету. Юрій Лянной запропонував долучитися до участі в 

академічній мобільності студентам Університету. 

ВИСТУПИЛИ: студентський ректор Дюбченко Євгенія, яка схвалила 

ініціативу ректора щодо участі здобувачів вищої освіти у  академічній 

мобільності, висловила бажання студентів більш тісно спілкуватися зі своїми 

однолітками та долучатися не лише до освітнього процесу, а й до історичних 

пам’яток, до цікавого студентського життя в інших вишах. Євгенія висловила 

бажання багатьох студентів щодо участі у академічній мобільності оф-лайн. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За» - одноголосно, «Проти» - немає, «Утрималися» - 

немає. 

УХВАЛИЛИ: 1. Продовжити роботу щодо участі в академічній 

мобільності як професорсько-викладацького складу, так і здобувачів вищої 

освіти. 

По третьому питання 

СЛУХАЛИ: Любов Пшеничну, яка  інформувала членів Ради роботодавців 

про хід акредитації освітніх програм здобувачів І.ІІ та ІІІ рівнів вищої освіти, 

виклики, які доводиться долати та її результативність. 

  ВИСТУПИЛИ: Школяренко В.І., Іванова І.Б., Томенко О.А.,  

Козлова О.Г., які доповіли членам Ради роботодавців про те, як проходить 

перегляд освітніх програм, участь у цій роботі членів експертних рад 

стейкхолдерів та зацікавлених роботодавців, результативність проведення 

акредитацій. У своїх пропозиціях вони рекомендували продовжувати роботу 



щодо акредитації освітніх програм та проявляти більшу згуртованість членів 

кафедр. 

 ГОЛОСУВАЛИ: «За» - одноголосно, «Проти» - немає, «Утрималися» - 

немає. 

УХВАЛИЛИ: 1. Продовжити роботу з питань акредитації освітніх 

програм. 

У різному були пропозиції щодо залучення стейкхолдерів до проведення 

Днів відкритих дверей Університету з можливістю проходження навчальної та 

виробничої практики та рекламою першого робочого місця. 

 

Голова Ради                                                       Лариса Тихенко 

Секретар Ради                                                    Олена Сущенко 

 

                                     

 

 

 

 

  


